
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 22. januar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AS

Hvad er ministerens holdning til, at 18 kommuner har valgt ikke at videreføre klippekorts-

ordningen til plejehjemsbeboere, efter at midlerne fra 2019 har været udmøntet via blok-

tilskud, jf. SUU alm. del - svar på spm. 85, og hvilke overvejelser og initiativer givet dette

ministeren anledning til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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